
L-am invitat pe Preşedintele Ordinului, Mircea Timofte,

la un dialog deschis, neconvenţional şi în afara limbajului

oficial despre Ordin, membrii organizaţiei, despre ce

merge bine sau nu în reglementarea profesiei şi despre

deontologia asistentului medical.M
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